

WHSK8BLK-50HLF

Description:

Assembled in Canada, Fairview's premium soaker hose is built to last and deliver even watering to your gardens. This ½" hose is made from virgin rubber and includes solid lead-free brass ends. Depending on water pressure, the hose boasts a flow rate of up to 3L/minute. Available in 50' lengths, it can be buried up to 6" below the surface and it will not burst if frozen.



Specifications:

- Store indoors over winter or when temperatures are below freezing to prolong life.
- For use with cold water only. If used above ground, cover in mulch or rock to minimize evaporation. Can be buried up to 6" below the ground and it will not burst if frozen. Start with a gentle (1/4 turn on your faucet) and adjust as necessary so water droplets appear along the entire length of hose. Reduce water pressure if water appears to spray – your plants will appreciate the gentle watering action.
- Working Pressure: 300 PSI
- Temperature: Min: -26°C (-15°F) Max: 66°C (+150°F)

La description:

Assemblé au Canada, le tuyau de trempage de première qualité de Fairview est conçu pour durer et fournir un arrosage uniforme à vos jardins. Ce tuyau de ½" est fait de caoutchouc vierge et comprend des extrémités en laiton massif sans plomb. En fonction de la pression de l'eau, le tuyau offre un débit allant jusqu'à 3 L / minute. Disponible en longueurs de 50 pi, il peut être enterré jusqu'à 6 po sous la surface et il n'éclatera pas s'il est gelé.

Caractéristiques:

- Entreposer à l'intérieur pendant l'hiver ou lorsque les températures sont inférieures à zéro pour prolonger la durée de vie.
- À utiliser uniquement avec de l'eau froide. S'il est utilisé au-dessus du sol, couvrez-le de paillis ou de roche pour minimiser l'évaporation. Peut être enterré jusqu'à 6" sous le sol et il n'éclatera pas s'il est gelé. Commencez par tourné doucement (1/4 de tour sur votre robinet) et ajustez si nécessaire pour que des gouttelettes d'eau apparaissent sur toute la longueur du tuyau. Réduisez la pression de l'eau si l'eau semble gicler - vos plantes apprécieront la douceur de l'arrosage.
- Pression de travail: 300 PSI
- Température: Min: -26°C (-15°F) Max: 66°C (+150°F)

CAUTION:

FOR OUTDOOR USE ONLY. SEVERE ELECTRICAL SHOCK COULD RESULT IF WATER IS SPRAYED INTO OUTLETS OR SOURCE OF ELECTRICAL CURRENT. THIS INDUSTRIAL GRADE SPLITTER CAN BE USED WITH HOT OR COLD WATER. TO PRESERVE THE LIFE OF THIS PRODUCT, DISCONNECT OR DEPRESSURIZE IT WHEN NOT IN USE AND ALWAYS STORE INDOORS FOR WINTER OR WHEN TEMPERATURES ARE BELOW 0°C. THIS PRODUCT CAN EXPOSE YOU TO CHEMICALS, INCLUDING LEAD AND LEAD COMPONENTS, WHICH ARE KNOWN TO THE STATE OF CALIFORNIA TO CAUSE CANCER, BIRTH DEFECTS AND OTHER REPRODUCTIVE HARM. FOR MORE INFORMATION GO TO: WWW.P65WARNINGS.CA.GOV

ATTENTION:

POUR USAGE À L'EXTÉRIEUR SEULEMENT. RISQUE D'ÉLECTROCUTION GRAVE EN CAS DE PULVÉRISATION D'EAU DANS DES INSTALLATIONS ÉLECTRIQUES. POUR UNE UTILISATION EN EXTÉRIEUR UNIQUEMENT AVEC DE L'EAU FROIDE. POUR PRÉSERVER LA DURÉE DE VIE DE CE PRODUIT, DÉBRANCHEZ-LE OU DÉPRESSURISEZ-LE LORSQU'IL N'EST PAS UTILISÉ ET RANGEZ-LE TOUJOURS À L'INTÉRIEUR POUR L'HIVER OU LORSQUE LES TEMPÉRATURES SONT INFÉRIEURES À 0 ° C. CE PRODUIT PEUT VOUS EXPOSER À DES PRODUITS CHIMIQUES, Y COMPRIS LES COMPOSANTS EN PLOMB ET EN PLOMB, QUI SONT CONNU DE L'ÉTAT DE CALIFORNIE POUR CAUSER CANCER, MALFORMATIONS CONGÉNITALES ET AUTRES PRÉJUDICE POUR PLUS D'INFORMATIONS, RENDEZ-VOUS SUR WWW.P65WARNINGS.CA.GOV